
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 15.05.2019  
 
Stein Inge Ryssdal (H) sette på vegner av partia H, FrP, V, MDG, Sp, SV, A og KrF fram slikt felles forslag:  
 

«Tillegg: 
 
....då Bruravik ferjekai er vedteke disponert til anna føremål.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Ryssdal sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet finn ikkje å kunna innvilga søknaden om ruteløyve for ferjedrift på strekninga Bruravik-
Brimnes, då Bruravik ferjekai er vedteke disponert til anna føremål. 


